



Enhanced Participation: Continuing the Dialogue Towards the Full and Inclusive Participation of Indigenous Peoples at the United Nations

UN Headquarters, Room CR-04
Monday April 16, 2018, 1:15 pm

Participation accrue : poursuite du dialogue en vue d'une participation entière et inclusive des peuples autochtones aux Nations Unies

Siège de l'ONU, salle CR-04
le lundi 16 avril 2018 à 13h15



In preparation for the interactive hearing with the President of the General Assembly on enhanced participation, you are invited to a panel discussion that will highlight ongoing and future work required to ensure full and inclusive participation of Indigenous Peoples in United Nations bodies.

En préparation de l'audience interactive avec le président de l'Assemblée générale sur la participation accrue, vous êtes invités à une discussion de groupe qui portera sur les travaux en cours et à venir pour assurer une participation entière et inclusive des peuples autochtones dans les organismes des Nations Unies.

RSVP – <https://goo.gl/forms/NiRwLL2dlibKeCAf1>



Canada